
Styrelseprotokoll 2021 
 

Protokoll fört vid PRO Ärla – Stenkvista styrelsemöte tisdagen 2021-08-03  

Närvarande: Börje Sturesson, Jan-Olof Karlsson, Mona och Bengt Andersson, Nisse Fält och Annika 

Sturesson. 

Ej närvarande: Hannele Alström  och Sven Svensson. 

Plats: Pingstkyrkan Ärla. 

§ 1. Mötets öppnande. 

Ordförande Börje Sturesson öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna.  

§2. Godkännande av dagordningen. 

Dagordningen godkändes med tillägget att i och med att sekreteraren ej är närvarande så valdes 

Nisse Fält att föra protokoll. 

§3. Val av justerare. 

Mötet valde Annika Sturesson att justera protokollet.  

§4. Ekonomisk rapport. 

Kassör Jan-Olof Karlsson informerade om föreningens ekonomi. På grund av föreningens blygsamma 

verksamhet så har ett fåtal transaktioner skett sedan förra mötet och tillgångarna uppgår till 53 677 

kronor. Mötet bedömer ekonomin som god och beslutade att genomföra det tidigare 

styrelsebeslutet om att sillunchen 25 augusti skall vara kostnadsfri för medlemmarna. 

§5. Medlemmar.  

Medlemsansvarige Annika Sturesson informerade om att ingen förändring skett i medlemsantal 

sedan förra mötet. 

§6. Skrivelser. 

Inga skrivelser att rapportera. 

§7. Rapporter. 

Under sommaren har två grillträffar genomförts vid Åsborgen. 

§8. Reserapport. 

Inga resor har genomförts och inga resor planeras för närvarande. 

§9. Studierapport.  

Mötet diskuterade höstens studiecirklar och verksamhet. 

Hannele Alström önskar att återuppta studiecirkeln ”Skapande händer”. Mötet beslutade att lämna 

fria händer till Hannele för att återuppta den uppskattade studiecirkeln. 

Slöjdcirkeln startar fredag 20 augusti, efter att skolans hösttermin startat.  

Matcirkel 1 startar 30 september. 

Matcirkel 2 startar 7 oktober. 

Läsecirkeln är inställd på grund av vikande intresse. 

§10. Nya frågor. 

Mötet diskuterade höstens program där det beslutades att arbetet med Börjes Billiga Resor och 

underhållning på månadsträffar kommer att redovisas på sillunchen. 
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§. 11. Kommande möten. 

Styrelsen beslutade att avvakta med träff för nya medlemmar tills nästa år. 

Sillunch skall anordnas onsdag 26 augusti. På grund av de rådande restriktionerna får maximalt 50 

personer närvara. Anmälan skall göras till Jan-Olof Karlsson. Nisse Fält ombesörjer att annons införs 

under Föreningsnytt i Eskilstuna-Kuriren lördag 7 augusti. 

§12. Nästa styrelsemöte. 

Nästa styrelsemöte skall hållas 8 september klockan 10:00 hemma hos Börje och Annika Sturesson på 

Grankvistgatan 8 i Eskilstuna. 

§13. Avslutning. 

Börje avslutade mötet och tackade de närvarande för givande diskussioner. 

 

 

   

Vid protokollet Nisse Fält    

   

Ordförande Börje Sturesson  Justerare Annika Sturesson 

 






